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Opening 
De voorzitter heet iedereen welkom op deze 3e bewonersgroepenavond. Vandaag gaat het over de 

voorkeursrichting van de Ring Utrecht en wordt er toegelicht hoe de beslissing van deze 

voorkeursrichting tot stand is gekomen. De voorzitter vraagt de medewerk(st)ers van achtereenvolgens 

Rijkswaterstaat, Gemeente Utrecht, Provincie Utrecht, BRU en Programmabureau VERDER zich voor 

te stellen door even op te staan. De heer Ruud Splitthoff van RWS zal een presentatie geven over de 

voortgang van de Planstudie Ring Utrecht en de heer Peter Smit van BRU zal een presentatie geven 

over de aanvullende maatregelen uit het VERDERpakket. Tijdens de presentaties kunnen vragen 

worden gesteld. 



 

 



























Hieronder worden de vragen en/of opmerkingen weergegeven die tijdens de presentatie van de heer 

R. Splitthoff besproken zijn. 

 

• Zijn er nog mogelijkheden het besluit te beïnvloeden?  

Indien het een bestuurlijk besluit is kan er nog worden geschoven. Is het een juridisch  

besluit dan kan er een bezwaarschrift worden ingediend. Is het een tracébesluit dan kunnen 

belanghebbenden, die ook bij het ontwerp-tracébesluit hun  zienswijze naar voren hebben 

gebracht, beroep instellen bij de Raad van State. 

 

• Effecten van OV pakketten en prijsbeleid 

Tijdens het bespreken van de effecten van OV pakketten en prijsbeleid wordt opgemerkt dat er 

uitgegaan wordt van een basistarief, oplopend tot zo’n 7 cent per kilometer. Er is nog geen 

definitieve beslissing genomen wat betreft de invulling van het spitstarief.  Er worden 

suggesties gedaan om, naast invoering van prijsbeleid, het gebruik van OV te stimuleren.  

De uitkomsten van de studies hebben geleid tot de genoemde keuzes. In vervolgstudies zal er 

gedetailleerd naar de mogelijkheden worden gekeken en zullen eventueel beleidskeuzes 

gemaakt moeten worden.  

 

• Welke kosten zijn het die de variant ‘Sorteren’ zo duur maken? 

Hierbij moet men vooral denken aan vastgoed, ruimte en kosten van de kunstwerken. 

 

• Het lijkt erop dat de voorkeursrichting al vast stond omdat de andere richtingen niet 

haalbaar zijn. 

De heer Splitthoff herkent dit niet. Er is intensief onderzoek gedaan naar alle mogelijkheden. 

De ambtenaren geven de onderzoeksresultaten weer  en naar aanleiding daarvan is door 

bestuurders een keuze gemaakt. Mochten vervolgstudies aangeven dat bepaalde oplossingen 

echt niet haalbaar zijn dan zal dit mogelijk aangepast moeten worden. Worden deze 

aanpassingen duurder dan zal er gezocht moeten worden naar middelen om dit rond te 

krijgen.  

 

• Wanneer wordt het rapport openbaar waar de conclusies over de Kracht van Utrecht op zijn 

gebaseerd? 

Er is behoefte aan het rapport waarop de conclusies over de Kracht van Utrecht zijn gebaseerd. 

Er is tijd nodig om deze gegevens te verwerken. Zodra de bestuurders het rapport hebben 

goedgekeurd zal dit openbaar worden gemaakt. 

 

• Komt er nog een nieuwe bewonersgroepbijeenkomst? 

Er bestaat bij een deel van de aanwezigen behoefte aan een nieuwe bewonersgroepbijeenkomst 

nadat het rapport waarop de conclusies over de Kracht van Utrecht zijn gebaseerd, openbaar is 

gemaakt. De heer Splitthoff zal dit verzoek meenemen. 

 

• Wanneer en hoe vindt bewonersparticipatie plaats bij de inpassing van de weg? 

In de uitwerking van het voorkeursalternatief is onder andere aandacht voor de inpassing van 

de weg. Over de exacte vorm van bewonersparticipatie in de ze fase wordt de komende periode 

verder nagedacht. Dit aandachtspunt wordt meegenomen.  

 

  
 

 

 



Hieronder worden de vragen en/of opmerkingen weergegeven die tijdens de presentatie van 

de heer P. Smit zijn besproken. 

• De ladder van Verdaas 

Opgemerkt wordt dat er radiale verbindingen met betrekking tot het Openbaar Vervoer nodig 

zijn. Hierbij wordt ook aan trams gedacht. Ook zou er gekeken moeten worden hoe trams en 

bussen ingepast kunnen worden in de bestaande ruimte. In de vervolgstudie zal hier zeker 

aandacht aan worden besteed. De ladder van Verdaas heeft niet alleen betrekking op het 

Openbaar Vervoer. Tussen nu en het eindresultaat van de studie zullen er ook maatregelen 

voor de korte termijn worden getroffen . Denk hierbij aan de uitbreiding van de A27 tussen 

knooppunt Lunetten en Rijnsweerd (krijgt binnen de bestaande Bak 2 extra rijstroken aan de 

Oostkant). Begin 2010 Wordt hiervoor het Ontwerp Tracébesluit (OTB) in procedure gebracht 

(Inspraakmoment). 

 

• Waarom is de Gemeente Woerden niet vertegenwoordigd? 

De gemeente Woerden is (via de regio Utrecht West) vertegenwoordigd in het Utrechts verkeer 

en Vervoer Beraad (UVVB). 

 

• Wat als gemeenten het niet eens zijn met de maatregelen? 

De gemeenten hebben zeggenschap over maatregelen  op hun eigen grondgebied. Het Rijk 

neemt beslissingen over de Rijkswegen. 

 

• Komt er nog een voorbespreking op de Raadsvergadering van 16 December? 

De raadsvergadering is openbaar en kan door iedereen worden bijgewoond. 

 

• Is het mogelijk gedetailleerdere kaarten beschikbaar te stellen waarop de aanvullende 

maatregelen worden toegelicht? Alle maatregelen staan er goed op maar bewonersgroepen 

buigen zich over een klein gedeelte en dat is dan moeilijk te zien. 

Dit verzoek wordt meegenomen.  

 

 

Sluiting plenaire gedeelte van de avond 
 

De voorzitter stelt voor om niet, zoals in het begin van de avond besproken, 3 groepen te vormen maar 

de vragen individueel te stellen aan de hier aanwezige personen. Dit voorstel wordt positief ontvangen.  

 

De voorzitter sluit het plenaire gedeelte van de avond en bedankt de deelnemers voor hun 

aanwezigheid. 

 

 

 


